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Zápis č. 08 z jednání investiční komise konaného 15.11.2021  

na MěÚ Milevsko, Sažinova 843 

 
Přítomni: Ing. Radek Černý, předseda komise 

 Ing. Bohuslav Beneš 

 Martin Kostínek 

 JUDr. Martin Kupec, Ph.D. 

 Ing. Jaroslav Mácha 

 Ing. Václav Pavlečka 

 Jaroslav Peták 

 Kateřina Jarošová, BBus 

 

Omluveni: Bc. Jan Jedlička 

  

 

Hosté: Ing. Ivan Radosta, starosta města Milevska 

 Vít Král, koordinátor projektu Živé Milevsko-Smart Region 

 Bc. Eva Kotrbová, vedoucí OISM 

 Ing. Hana Jánová, vedoucí OF – připojená on-line 

 

Program: 1. Zahájení a přivítání hostů. 

 2. Návrh rozpočtu města Milevska na rok 2022 a návrh střednědobého výhledu 

rozpočtu (SVR) města Milevska na období let 2023 až 2025.  

  3. Žádosti o prodej pozemků v Podnikatelském Parku Milevsko.  

  4. Různé.        

 

Průběh jednání: 

 

Ad 1: 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Černý v 15.00 hod., přivítal přítomné včetně hostů, 

omluvil pana Bc. Jana Jedličku, a konstatoval, že IK je usnášeníschopná. Z minulého zápisu 

č. 07 nebyly uloženy žádné úkoly a nebyly vzneseny žádné připomínky.  

 

Ad 2: 

Předseda Ing. Černý uvedl materiál – návrh rozpočtu města Milevska na rok 2022 a návrh 

střednědobého výhledu rozpočtu města Milevska na období let 2023 až 2025, který obdrželi 

všichni členové IK předem prostřednictvím e-mailů. Poté předal slovo p. starostovi 

Ing. Radostovi, který popsal přípravu návrhu plánu na r. 2022, a upozornil na možné 

problémy při realizaci a nejistý stav financí od státu. Dále bylo předáno slovo vedoucí 

finančního odboru Ing. Jánové, aby blíže seznámila všechny přítomné s návrhem rozpočtu 

města Milevska a SVR rozpočtu města Milevska, a financováním. Vyzdvihla některé větší 

akce (Akumulační nádrž MŠ Kytička a učebny na 2. ZŠ), u kterých se překlápí 

profinancování do dalšího roku.  

Předseda IK poděkoval všem za podané informace.  

 

Hlasování: Všichni přítomní členové IK RMM v počtu 7 souhlasí s předloženým 

návrhem rozpočtu města Milevska na rok 2022 a návrhem střednědobého výhledu 

rozpočtu (SVR) města Milevska na období let 2023 až 2025 a doporučují je k předložení 

k projednání ZMM. 
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Ad 3: 

Předseda IK úvodem informoval, že všem členům IK byly předem zaslány žádosti dalších pěti 

zájemců, ke kterým se již také vyjádřilo Ministerstvo průmyslu a obchodu (dále jen „MPO“): 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

 

Členům IK byl poskytnut prozatím poslední návrh parcelace PPM.  P. Kupec vyjádřil svou 

spokojenost s minulým schvalováním žádostí o prodej pozemků v Podnikatelském parku 

Milevsko, tj. výrobní firmy na podporu zaměstnanosti. Přednesl své doporučení ohledně 

dalších žádostí k projednání. Dále p. starosta vysvětlil aktualizovanou parcelaci. 

P. Kupec poté informoval, že je do budoucna v plánu II. etapa Podnikatelského parku 

Milevsko. 

 

Předseda IK následně otevřel diskuzi, které se zúčastnili všichni přítomní členové IK RMM a 

postupně vyjádřili svůj názor k jednotlivým žádostem o prodej pozemků v PPM. 

Nakonec nechal pan předseda hlasovat o doporučení či nedoporučení žádostí o prodej 

pozemků v PPM. 

 

Hlasování: 

I. Investiční komise RMM doporučuje schválit žádost o koupi pozemku: 

  - firmě 

 - firmě  

              pro – 7    proti – 0   zdržel se – 0 

 

Ad 4: 

Pan starosta informoval, že k 31.12.2021 odchází vedoucí Odboru investic a správy majetku 

paní Bc. Eva Kotrbová. Členové IK RMM poděkovali paní Kotrbové za spolupráci a popřáli 

jí hodně štěstí. 

 

Příští jednání investiční komise proběhne pravděpodobně v lednu 2022.  

 

Jednání bylo zahájeno v 15.00 hod. a skončeno v 16.30 hod. 

 

V Milevsku 15.11.2021 

 

 

 

 

Ing. Radek Černý v. r. 

předseda Investiční komise RMM 

 

 

Příloha:  

- Prezenční listina 

 

 

Zapsala: Kateřina Jarošová, BBus, tajemník IK 


